
Ni izključeno,
da bo govor tudi
o izpodbojnih tožbah
Kot je Darko Menih, župan občine
Šoštanj, napovedal že na izredni seji
velenjskega mestnega sveta, bodo izre-
dno sejo o problematiki Premogovnika
pripravili tudi v Šoštanju. Ta bo v po-
nedeljek zvečer, spregovorili pa bodo
o viziji dolgoročnega razvoja družbe
Premogovnik Velenje in Skupine PV.
Razvoj te družbe je zelo pomemben
za šoštanjsko občino. Območje, na ka-
terem deluje premogovnik, je namreč
skoraj enakomerno razdeljeno med
obe občini, velenjsko in šoštanjsko.
Prav tako je v premogovniku zapo-
slenih veliko Šoštanjčanov. Seja v Šo-
štanju se bo verjetno razlikovala od
velenjske, saj je po tej že bila skupšči-
na Premogovnika, na kateri so spreje-
li spremenjen in dopolnjen statut, po
katerem bo Premogovnik v prihodnje
vodila tričlanska uprava. Prav o šir-
jenju uprave pa so veliko govorili na
velenjski izredni seji in predlogu na-
sprotovali. Tudi zato, ker bi lahko taka
razširjena uprava vplivala na razvoj
premogovnika in hčerinskih družb.
Prav te ustvarjajo nova delovna mesta,
saj se število zaposlenih v dejavno-
sti pridobivanja premoga iz leta v leto
zmanjšuje. Ni pa izključeno, da bodo
govorili tudi o tem, še zlasti zaradi iz-
podbojnih tožb nekaterih malih del-
ničarjev na sprejete sklepe skupščine
in celo zahtev po razveljavitvi skup-
ščine, ker ta naj ne bi bila sklicana pra-
vilno, (fk)


